
 

 

 

 

Algemene Commissie op woensdag 28 juni 2023 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: de heer Van Tienhoven (VVD), de heer Kramer (D66), de heer Van der Rest 

(GrL), de heer Metselaar (HvB), mevrouw Van Heerikhuize (CDA), de heer Van Os 

(PvdA), de heer Van de Bunt (LB), mevrouw Zoetmulder (VVD), dhr. Beusen (CDA), de 

heer Werners (VVD) 

College: wethouders Heijink, Wijkhuisen en Gamri 

 

Voorzitter: mw. Jeltes 

Griffier: de heer Van Beek 

   

1. Opening en bericht van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Bericht van verhindering is ontvangen van de fractie van Zelfstandig Bloemendaal. 

 

2. Raadsvoorstel Jaarverslag en jaarrekening 2022 gemeente Bloemendaal 

De commissie is verheugd over de positieve accountantsverklaring en constateert dat 

er een hoog positief saldo is. 

Aan het college worden diverse vragen gesteld over de rekening en het jaarverslag, 

welke beantwoord worden. De vragen betreffende de portefeuille van de burgemeester 

zullen schriftelijk beantwoord worden. Informatie over de mei-circulaire volgt volgende 

week. 

Over de wenselijkheid van het hoge saldo lopen de meningen uiteen. Mw. Roos zal nog 

nader contact hebben met weth. Heijink; zij is van mening dat het resultaat niet goed 

berekend is.  

In de tweede termijn wordt aangekondigd dat een amendement inzake de besteding 

van het resultaat wordt voorbereid. 

 

3. Raadsvoorstel Zomernota 2023 

Het contrast tussen het hoge saldo over 2022, en het dreigende tekort in het lopende 

jaar wordt besproken. Er zijn diverse vragen over de zomernota en de 

investeringskredieten, welke door het college beantwoord worden. 

Er blijft zorg over de financiële positie van VRK, de investering in hekwerk aan de 

Zeeweg en de kosten voor groot onderhoud aan Oldenhove. Over dit laatste is door de 

wethouder in de commissie grondgebied al een memo aangekondigd. 

Een amendement wordt voorbereid over voorbereidingskrediet herinrichting Voorbuurt. 

 

4. Raadsvoorstel Kadernota 2024 

De commissie mist in de Kadernota de effecten van de mei-circulaire. Door diverse 

partijen wordt daarom de voorkeur uitgesproken nu geen algemene beschouwing te 
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houden; eerst dient het college de (financiële) kaders aan te geven. Hierover zullen 

partijen nog onderling overleg hebben.  

Er zijn veel vragen, welke door het college niet allemaal ter plekke beantwoord kunnen 

worden; de aanvullende antwoorden komen schriftelijk. 

De commissie uit zorg over met name de plannen rond de fietsenstalling bij het 

gemeentehuis en het IHP. 

Er wordt een amendement voorbereid over de uitvoering van de woonvisie. 

 

5. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om kwart over tien.  


